



MEDIA STATEMENT

26th December 2021

With regards to an article by media platform *The Vibes* entitled '[Najib set to open World Chinese Economic Forum tomorrow](#)' published on 26th December 2021, this is to clarify that the Global Chinese Economic & Technology Summit (GCET) is not associated with the World Chinese Economic Forum (WCEF) and has nothing to do with it. The two events are organised by two separate and distinct entities.

KSI Strategic Institute for Asia Pacific alongside the Patron & Founder of GCET, Tan Sri Lee Kim Yew, are behind the Global Chinese Economic & Technology Summit that was held in Penang on 16th December 2021.

For more information on the GCET, kindly visit, www.gcetsummit.org or contact info@kasi.asia.

新闻稿

就网媒《The Vibes》于 2021 年 12 月 26 日发表一篇题为“纳吉明为世界华人经济论坛开幕”的文章，全球华人经济和科技峰会（GCET）特此澄清，本峰会与世界华人经济论坛（WCEF）毫无瓜葛，并无任何关联。这两项活动是由两个独立且不同的组织举行的。

皇岄策略研究院（KSI）与 GCET 赞助人兼创始人丹斯里李金友是 2021 年 12 月 16 日在檳城举行的全球华人经济和科技峰会（GCET）的幕后支持者兼筹办方。